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Místo jednání: Malá skála Datum: 2.-3.10.09
Zapsal: Valentová Po adové íslo: 7
Distribu ní list: Hrubý, Bloudek, Resch, ermák, esenek, Uherka, Wolf, Vévoda, sekretariát
Seznam ú astník : Hrubý, Bloudek, Resch, ermák, esenek, Wolf, Valentová
Omluveni: Uherka, Vévoda.

íští jednání:8.10.09, 14:00 hod., Brno
ílohy: Sm rnice HS o zabezpe ení reprezentace R v horolezeckých disciplínách

Výsledky jednání: (Typy položek: I – Informace, R – Rozhodnutí, A – Akce)
. Typ Popis Vlastník Termín

1. I, A Archiv HS
J. Skandera nabídl HS materiály do archivu. O zpracování t chto i
dalších archivních materiál  bude požádán M. Tu ka. Kontakt mezi J.
Skanderou a M. Tu kou zajistí Z. Hrubý.

Hrubý íští jednání
VV

2. I, A,
R

Spolupráce s UIAA
edsedové odborných komisí byli požádáni o zhodnocení své

spolupráce s UIAA. Spolupráci pozitivn  hodnotí a UIAA využívá
Léka ská a Bezpe nostní komise, Komise mládeže, a s výhradami
Metodická komise. Ostatní komise uvedly, že ke své práci UIAA
nepot ebují a nespolupracují s ním.
VV konstatoval, že lenství v UIAA není vzhledem k náklad m, které
jsou s lenstvím spojeny, dostate  p ínosné. Z tohoto d vodu HS
osloví UIAA s požadavkem vyjasn ní p ínos lenství a úpravy
podmínek lenství v etn  výše lenských poplatk . Dopis UIAA

ipraví na p íští jednání VV Z. Hrubý a Z. esenek.
Návrhy týkající se lenství HS v UIAA budou p edloženy VH 2010.
Do doby konání VH 2010 nebude uhrazen lenský poplatek a lenství

HS v UIAA bude pozastaveno.

Hrubý
esenek

íští jednání
VV
VH 2010

3. I, A,
R

Metodické materiály
VV hodnotil koncepci a návrh metodických materiál  p ipravených
Metodickou komisí a konstatoval, že materiály jsou dob e zpracované,
ale jejich p íprava trvá velmi dlouho a je velmi nákladná. Dále
konstatoval, že v navrženém plánu postrádá zp sob využití
metodických materiál  v praxi.
VV rozhodl, že p edložená koncepce zpracování metodických
materiál  bude zve ejn na na webu HS s výzvou o zpracování
alternativních návrh , a to do p íštího jednání VV, na které bude
pozván p edseda Metodické komise J. Vogel. Zve ejn ní výzvy
a pozvání J. Vogela zajistí B. Valentová.

Valentová
Vogel

íští jednání
VV

4. I, R,
A

Spolupráce s asopisem Montana
P. Resch informoval o výsledcích jednání s vydavatelem Montany
T. Roubalem. VV rozhodl, že HS bude s Montanou dále
spolupracovat a využívat ji k mediální prezentaci HS. P. Resch

edloží na p íští jednání VV návrh smlouvy upravující podmínky
spolupráce mezi HS a Montanou.

Resch íští jednání
VV

5. R, A Ro enka HS
VV posoudil návrh smlouvy na zhotovení Ro enky HS a schválil
smlouvu ve zn ní, do kterého byly zapracovány vznesené p ipomínky.
B. Valentová zajistí podepsání smlouvy ob ma smluvními stranami.

Valentová Neprodlen
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Výsledky jednání: (Typy položek: I – Informace, R – Rozhodnutí, A – Akce)
6. R, A Sm rnice o zabezpe ení reprezentace R v horolezeckých

disciplínách
VV schválil návrh sm rnice HS o zabezpe ení reprezentace R v
horolezeckých disciplínách ve zn ní, do kterého byly zapracovány
vznesené p ipomínky. Zve ejn ní sm rnice na webu HS zajistí

ermák a Valentová.

ermák
Valentová

Neprodlen

7. I, A Situace v Komisi sout žního lezení dosp lých
Komise sout žního lezení pokra uje ve své innosti. P edsedkyn
komise S. Rajfová požádala o prošet ení rozhodnutí p edchozího

edsedy této komise J. Pražáka ve v ci nominace sourozenc
Hrozových na MS.
Na základ  rozhodnutí VV ze dne 3.9.09 požádal VV revizní a
disciplinární komisi o p ezkoumání skute ností, na základ  kterých VV
v kauze L. Hrozová rozhodoval. Disciplinární komise sd lila, že
záležitost nepat í do její kompetence; záležitost zkoumá revizní
komise.
B. Valentová zajistí p edání podkladových materiál  p edsedovi
revizní komise Z. Vévodovi. Výsledek šet ení revizní komise bude

edložen na p íští jednání VV.

Valentová
Vévoda

Neprodlen
íští jednání

VV

8. R, A Jmenování p edsedkyn  Komise sout žního lezení mládeže
VV jmenoval na základ  výb rového ízení p edsedkyní Komise
sout žního lezení mládeže Marii Dichtlovou, a to s ú inností od
15.10.09. B. Valentová zajistí zve ejn ní informace na webu HS.

Valentová Neprodlen

9. R, A Zajišt ní innosti HS v oblasti lezení v ledu a drytoolingu
VV rozhodl o zrušení Komise lezení v ledu a drytoolingu, nebo  nebyl
nalezen vhodný kandidát na místo p edsedy komise. VV dále rozhodl,
že oblast lezení v ledu a drytooling bude za len na do Komise
sout žního lezení dosp lých a za oblast bude zodpov dný
R. Lienerth.

Lienerth Neprodlen

10. I, R,
A

Mediální prezentace a koncepce HS
VV vzal na v domí informaci, že vít z výb rového ízení na zajišt ní
mediální a marketingové prezentace HS se rozhodl neuzav ít s HS
smlouvu.
Vzhledem k výše uvedené skute nosti se VV se rozhodl využít
nabídky J. Kreisingera na realizaci ásti projektu mediální a
marketingové prezentace HS, a to pokud jde o p ípravu a provoz
nového webu HS. P. Resch p ipraví do p íštího jednání VV
návrh smlouvy založené na principu samofinancování a
základní koncept nového webu HS.

Resch íští jednání
VV

11. R, A Smlouva týkající se webu Skalní oblasti
VV schválil návrh smlouvy o spolupráci na provozu, údržb  a dalším
rozvoji systému Skalní oblasti R a pov uje p edsedu HS
zajišt ním podpisu smlouvy.

Hrubý neprodlen

12. I, A Koncepce HS
J. Bloudek informoval o postupu prací na koncepci HS. P íklad
zp sobu zpracování díl ích ástí koncepce bude rozeslán pracovním
skupinám do 10.10.09 s požadavkem na zpracování analýzy do

íštího jednání VV.

Bloudek íští jednání
VV

13. A Exeku ní ízení
Z. esenek, Z. Hrubý a H. Bloudek zajistí právní konzultaci ohledn
dalšího postupu ve v ci exeku ního ízení, které je d sledkem kauzy
Alpenservis.

esenek
Hrubý
Bloudek

íští jednání
VV

14. I Zasedání UIAA
James nebude zastupovat HS na generálním zasedání UIAA
v Portugalsku, protože se zasedání také nehodlá zú astnit.

- -
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Výsledky jednání: (Typy položek: I – Informace, R – Rozhodnutí, A – Akce)
15. I, R,

A
SP Brno
Po adatel veletrhu Sport Life Brn nské veletrhy projevil snahu
odstoupit z ekonomických d vod  od smlouvy s HS a zrušit realizaci
SP v Brn . VV rozhodl, že SP v Brn  je nutno uspo ádat, s tím, že

HS zvýší svou sou innost na realizaci SP a zajistí, aby došlo ke
snížení p edpokládaných náklad .
B. Valentová zajistí ú ast antidopingového komisa e na SP v Brn .

ermák
Valentová

Pr žn  do
doby konání
SP
Neprodlen

16. I, A Vyhlášení výkon  roku na Smíchovském festivalu alpinismu
Vyhlášení výkon  roku na Smíchovském festivalu alpinismu prob hne,
oproti p vodním p edpoklad m, až v roce 2010; na letošním festivalu
bude pouze poskytnuta informace o vyhlášení sout že v p íštím roce.
B. Valentová bude o zm  informovat p íslušné p edsedy komisí a
upozorní je na uzáv rku nominací pro vyhlášení výstup  roku (31.7.),
které budou vyhlašovány na MHFF v Teplicích n. Metují.

Valentová Neprodlen

17. R, A Festival Expedi ní kamera
Expedi ní fond nabídl HS spolupráci na projektu Expedi ní kamera.
VV rozhodl, že se HS stane partnerem tohoto projektu. Realizaci
spolupráce zajistí P. Resch.

Resch Do p íštího
jednání VV

18. A Konání VH 2010
VV diskutoval termín konání VH 2010 a pov il J. Bloudka
zhodnocením podmínek pro p ípadnou zm nu termínu konání VH.

Bloudek Do p íštího
jednání VV

19. I, A Anketa HS
K 30.9. byla ukon ena anketa HS. Statistické zpracování dat zajistí
B. Valentová, Z. Strnad bude požádán o poskytnutí dat z dotazník
vypln ných on-line na webu Skalní oblasti.

Valentová Do p íštího
jednání VV

20. I erpání rozpo tu HS
J. Bloudek podal informaci o erpání rozpo tu k 3.Q. Vy erpáno je cca
66 % rozpo tu.

- -

21. A Pozvání p edsed  komisí na jednání VV
Na 9. jednání VV (9.12.09 od 12 hod.) budou pozváni p edsedové
odborných komisí. P edm tem jednání bude koncepce innosti
jednotlivých komisí a p íprava rozpo tu.

- -

Schválil: Z. Hrubý
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